
 P r o t o k ó ł Nr XXXI/22 

 

z obrad XXXI Sesji Nadzwyczajnej VIII Kadencji Rady Gminy Nowy Dwór z dnia 25 

listopada  2022 r. Obrady sesji odbywały się w Sali Narad budynku Urzędu Gminy w Nowym 

Dworze od godz. 1300 do godz.1315 

 

Obecni na obradach sesji radni: 

1. Bobryk Maria 

2. Bubienko Roman 

3. Drożdżejko Paweł 

4. Gawrylik Przemysław 

5. Kalenik Katarzyna  

6. Możejko Marcin 

7. Rusiecki Kazimierz 

8. Rutkowska Grażyna Danuta 

9. Ryszkiewicz Mirosław 

10. Sobolewski Stanisław 

11. Stasiulewicz Elżbieta 

12. Szczurko Daniel 

 

Nieobecni na obradach sesji radni: 

1. Andrukiewicz Piotr  

2. Kulmaczewska Krystyna 

3. Raducha Mirosław 

 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 

Wójt – Pan Andrzej Humienny 

Skarbnik – Pani Justyna Stasiulewicz 

 

Ad. pkt 1 -2–go. 

 

Obrady XXXI Sesji Nadzwyczajnej VIII Kadencji Rady Gminy otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Stanisław Sobolewski. Na wstępie powitał wszystkich 

obecnych na sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach sesji uczestniczy 12 radnych,  

a więc obrady są prawomocne.  

Przewodniczący Rady poinformował, że na wniosek Wójta została zwołana XXXI Sesja 

Nadzwyczajna Rady Gminy Nowy Dwór. Odczytał ww. wniosek.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad, który jednogłośnie 

został przyjęty  przez Radę Gminy w składzie: Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko 

Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Możejko Marcin, Rusiecki Kazimierz, 

Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław,  Stasiulewicz 

Elżbieta, Szczurko Daniel, w następującym brzmieniu: 

               

1) Otwarcie Sesji, powitanie obecnych, stwierdzenie prawomocności obrad.  

2) Przyjęcie porządku obrad.  



3) Podjęcie uchwały:  

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

4) Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3. 

 

Podjęcie uchwały: 

 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.   

 

Przewodniczący Rady: Proszę Państwa, na dzisiejszej sesji mamy do przegłosowania jedną 

uchwałę. Zanim ją odczytam, poprosimy Panią Skarbnik o parę słów wyjaśnienia do tej 

uchwały.   

Justyna Stasiulewicz: Brakowało mi środków w planie na spłatę odsetek, bo teraz bardzo poszły 

do góry i z racji tego, że musiałam dzisiaj je opłacić i tak naprawdę to tylko z tego wynika 

[nasze spotkanie] i musiałam dołożyć jeszcze troszkę środków do zakupu oleju opałowego.  

Radna Rutkowska: To znaczy, że co? Zwiększone jakieś? 

Radny Możejko: A skąd dołożyć?  

Justyna Stasiulewicz: Na koniec roku mieliśmy dużą nadwyżkę środków na rachunku 

bankowym, ja tych środków nie angażowałam do budżetu i to były jako przychody tego roku. 

Ja po prostu je teraz zaangażowałam do budżetu, po prostu wciągnęłam je. I chcę wam jeszcze 

powiedzieć, że nie zaciągamy kredytu na 3 miliony. 

Radny Możejko: A na co miał być zaciągnięty ten kredyt?  

Justyna Stasiulewicz: Na drogi – na Synkowce, na Nowy Dwór i Chorużowce, ale jeżeli się 

uda, to w ogóle go zaciągać nie będziemy.  

Przewodniczący Rady: Jakieś pytania jeszcze do Pani Skarbnik? 

Radna Rutkowska: To dobrze, że te środki nie były angażowane. 

Radna Kalenik: To znaczy, że będą z jakiegoś projektu?  

Justyna Stasiulewicz: Nie, dostaliśmy duże udziały w podatku dochodowym i dzięki temu po 

prostu mamy pieniądze. Nie wiem jak to będzie wyglądało w następnym roku, bo czasy 

COVIDu i ostatnie wojny powodują, że to jest nieprzewidywalne. Na ten moment możemy być 

spokojni, ale jak będzie w następnym roku, nie potrafię wam dzisiaj powiedzieć.  

Radny Możejko: No ale jakoś rok się da zamknąć.  

Justyna Stasiulewicz: Spokojnie zamkniemy rok.  

Radna Rutkowska: A paliwa kupowaliście więcej teraz, czy tak jak było zaplanowane? 

Justyna Stasiulewicz: Ceny strasznie poszły do góry, z racji tego musiałam więcej zaplanować 

w budżecie.   

Przewodniczący Rady: Jeżeli nie ma pytań do Pani Skarbnik, poddaję tę uchwałę pod 

głosowanie.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr XXXI/203/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok została przyjęta w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko 

Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Możejko Marcin, Rusiecki Kazimierz, 

Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz 

Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

 

 



Ad. pkt. 4.  

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 

Sobolewski  zakończył obrady XXXI Sesji VIII kadencji Rady Gminy Nowy Dwór.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 Protokółował:         Przewodniczył :  

 

 Joanna Giczan                       Stanisław Sobolewski 


